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ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 15. REDNE SEJE OS (05.02.2013) 
 
1. MILAN KODRIČ 
Vprašanje: Pluženje snega na pločnikih 
Odgovor:  
S koncesionarjem je dogovorjeno, da je potrebno pluženje pločnikov v zimski službi naslednje leto urediti 
drugače in z malimi traktorji. 
 
 
 
2. MILAN KODRIČ 
Vprašanje:  Odvoz snega 
Odgovor:  
Letošnje količine snega so bile visoko nad dolgoletnim povprečjem, zato so se pojavili problemi, ki do sedaj 
niso bili tako očitni. Postavlja se vprašanje, ali je stroškovno smiselno odvažati sneg. Prav tako v tem 
trenutku nimamo konkretne rešitve, kam bi takšen sneg odpeljali. S koncesionarjem bomo skušali do 
naslednje zime pripraviti rešitve, kaj narediti, če se takšne razmere ponovijo. 
 
 
 
3. MILAN KODRIČ 
Vprašanje: Zamakanje cestišča z meteorno in izvirno vodo 
Odgovor: 
Problem je v tem, da je v tem delu celotno cestišče glede na pločnik nagnjeno v napačno smer. Pod 
pločnikom je normalno urejeno odvodnjavanje, ki bi ob ustreznem nagibu cestišča, izpolnjevalo svojo nalogo. 
Začasna rešitev bi bila izvedba zaseka ob robniku pločnika, ki bi preprečeval tok vode preko celotnega 
cestišča, vendar bi v tem primeru, morala biti ob drugem robu vozišča mulda, ki bi skrbela za odtok vode s 
cestišča v primeru padavin, na koncu mulde pa bi se moral ureditil jašek. Zaenkrat bomo počakali, da se 
položijo v cesto nove vodovodne cevi (deloma leto in deloma drugo leto). 
 
 
4. MARJAN DOVAR 
Vprašanje:  Gradnja vodovoda 
Odgovor:  
Terminski načrt izvedbe del se bo usklajeval z izbranim izvajalcem po izbiri. Pripombo bomo skušali v čim 
večji meri upoštevati. 
 
 
5. MARJAN DOVAR 
Vprašanje:  Makolčan 
Odgovor:  
Predlog je dan na 16. redno sejo Občinskega sveta. 
 
 
6. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Kurjenje 
Odgovor:  
Predlagamo, da se to naredi v obliki članka v naslednji številki Makolčana 
 
 
7. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Mestna blagajna 
Odgovor:  
Ponovno bomo preverili, ali je stroškovno takšna rešitev smiselna, ter ali jo je možno kadrovsko in tehnično 
vpeljati. Programska rešitev po do sedaj prejetih ponudbah pride približno 4.500 EUR, nastali pa bi verjetno 
še stroški zaradi tehničnih posodobitev. Vprašljiva je pa tudi pravna podlaga izvajanja takšnih storitev s 
strani občine. 
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8. ŠTEFKA SKLEDAR, LUDOVIK PLAVČAK 
 
Vprašanje: Asfaltiranje ceste proti ga. Jus 
Odgovor:  
Na 16. seji je podan predlog , da se za asfaltiranje te ceste odpre NRP v proračunu na vrednost 5.400 €. 
 
 
 
9.  LADISLAV ŽNIDARKO 
Vprašanje: Kuhinja v Slovenski Bistrici 
Odgovor:  
Kmečko kuhinjo v Slovenski Bistrici je v celoti financirala Občina Slovenska Bistrica iz svojega proračuna in 
iz sredstev , ki jih je pridobila preko razpisa LAS. Kuhinjo lahko koristijo tudi naša društva. 
 
 
 
10. LUDOVIK PLAVČAK 
Vprašanje:  Luči v naselju Makole 
Odgovor:  
Zadeva je urejena. 
 
11. MARKO VTIČ 
Vprašanje: Stara telovadnica 
Odgovor:  
Spodnji del »stare telovadnice« je v privatni lasti in ga ima Občina Makole v dolgoročnem najemu, ter ga 
koristi za potreba shranjevanja arhive in raznih orodij in materialov za potrebe režijskega obrata. Odkup s 
strani Občine po našem mnenju trenutno ni smiseln, saj lastnik zahteva previsoko ceno. Sama telovadnica je 
večkrat tedensko v uporabi predvsem v zimskem času. 
 
 
 
12.  MARJAN GORČENKO 
Vprašanje: Poškodovanost tabel 
Odgovor: 
Cestne table redno pregleduje koncesionar, druge table in oznake pa bomo pregledali z javnimi delavci. 
Opažamo pa da, se povečuje vandalizem nad tablami. 
 
  
 
13. VINKO KODRIČ 
Vprašanje: Količki za zimsko službo 
Odgovor:  
Količki za zimsko službo se bodo ponovno normalno postavljali v pričetku naslednje zime. 
 
 
14. VINKO KODRIČ  
Vprašanje: Ogledalo v Pečke 
Odgovor:  
Ogled mesta, kjer naj bi bilo postavljeno ogledalo, na katerega bomo povabili tudi Vas, bomo opravili v 
začetku spomladi. 
 
 
15. VINKO KODRIČ 
Vprašanje:  Ribniki v Pečke 
Odgovor:  
Jarek očitno poteka po zemljiščih v privatni lasti in je v območju Nature 2000. Pred izvedbo del bi tako bilo 
potrebno pridobiti vsa potrebna soglasja.  
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16. MARKO VTIČ 
Vprašanje: Javna dela 
Odgovor:  
Za urejanje okolja je Občina Makole pridobila dva javna delavca, za področje spodbujanje turizma pa eno 
javno delavko. 
 
 
 
 
17.  ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje: Marof 
Odgovor:  
Urejen je vpis Občine Makole kot lastnice (prej je še bila Občina Slovenska Bistrica), ni pa še urejen izbris 
pravice uporabe v korist Gostinsko podjetje Letovišče grad Štatenberg s kmetijskim gospodarstvom Makole. 
 
 
 
18. STANISLAV BRUMEC 
Vprašanje:  Krožišče 
Odgovor:  
Znaki so postavljeni v skladu s projektom. 

 


